
Brf Sundveda Äng Medlemsmöte 2020-06-16

 Kassör Fredrik Kattem öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

 Styrelsen presenterade sig, dvs ordf Catharina Westholm, Fredrik 
Kattem, kassör, Robert Spjuth, ledamot och Grzegorz Wasilewski, 
suppleant.

 Enligt Märsta Plåt & Bygg som har gjort en besiktning av våra tak så
är kvalitén på taken bra och byte av tak planeras om ca 10 år, då 
även vindskivor etc tas samtidigt. Styrelsen har kontaktat olika 
firmor för hjälp med drönare för att få en uppfattning om några 
takpannor behöver bytas och om hängrännor behöver rensas. Efter 
det beslut om hur vi går vidare. 

 Fläktar i 5:orna, offert Södermans El. Kommer att bytas framöver 
pga högt ljud.

 Vi har s k potthål som togs upp till diskussion vid förra årsstämman. 
Styrelsen har försökt laga hålen med kall asfalt, men det löser inte 
problemen. Styrelsen har varit i kontakt med flera olika företag, men 
ingen vill ta på sig ett sådant litet jobb. Vi har fört över arbetet till 
ÖSS som förhoppningsvis kan åtgärda detta när andra 
asfalteringsjobb blir aktuella. 

 Brandvarnare viktigt!

 Q-park heter Aimo Park nu. Info om att besöksparkeringen inte är 
någon långtidsparkering.

 Fredrik informerade om föreningens ekonomi. Ekonomin bra. Ingen 
hyreshöjning på gång. 

 Grannsamverkan - Ordf är grannsamverkare och får rapporter från 
polisen veckovis. Påminnelse om hur viktigt det är att alla hjälps åt! 
Inbrotten har minskat när många jobbar hemifrån. Nya skyltar 
behövs.

 Ängsnotisen – viktig info till alla! Hemsidan www.sundveda.se

 Info om planering av ny brandstation vid tullen.

 Städdag till hösten planeras.

 Diskussion om fiber. Styrelsen tar med sig frågan.

 Önskemål om några träd att fälla vid hus 59 och 61 på 
samfällighetens mark. Frågan tas till ÖSS för beslut.

http://www.sundveda.se/

